
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Social- og integrationsministeren

Dato: 30. maj 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Samrådsspørgsmål AP
Vil ministeren redegøre for, hvorfor regeringen nu vil udbrede brugen af foræl-
drepålæg, når Socialdemokraterne og de øvrige regeringspartier før valget
var imod brugen af dette redskab?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Inger Støjberg (V).

På udvalgets vegne

Trine Bramsen
formand
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